
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 9. maj 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 257
Vil ministeren redegøre for resultaterne af den høring, som Moderniseringsstyrelsen (nu 
Økonomistyrelsen) gennemførte i januar 2018, herunder hvordan de statslige institutioner 
i stigende grad har anvendt andre advokater end Kammeradvokaten, og hvilken betyd
ning dette har haft for kvaliteten og omkostningerne af statens juridiske rådgivning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Thiesen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Thiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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